

Referat bestyrelsesmøde tirsdag d.10.Februar 2025

Mødedeltagere: Søren Juul Nielsen(Formand afd.18)
Alice Nielsen(Næstformand afd.18)
Helle Antonsen(Referent afd.18)
Joan Madsen(Bestyrelsesmedlem afd.18)
Susan Friis(Bestyrelsesmedlem afd.18)

1.Velkommen til.

Søren bød alle velkommen til dagens møde.

2.Godkendelse af referat fra sidst.

Grundet referatet efter retningslinjerne senest 10 dage efter det afholdte møde. Skal være i hænderne på Esebolig, så de kan gennemse det og oploade det til hjemmesiden. Var referatet allerede blevet godkendt fra sidste møde. Samme procedure vil ske med referater fra de fremadrettede referater.

3.Bordet rundt.

Vi fik i fællesskab gennemgået de punkter. Vi som bestyrelse ønsker at få med til det kommende fældes afdelingsmøde herude.

4.Økonomi og gennemgang af regnskab(Status på friheds/aktivitets kontoen/brugt siden sidst).Restbeholdning på kontoer for 2025.

Beløbet på kontoerne er uændret siden sidste møde. Da vi ikke har brugt penge i den mellemliggende periode.

5.Nyt fra styregruppen.

Der havde været en forspørgsel fra politiet i Krydset. Ang. om de måtte bruge rummene ”Fanø” og ”Manø” lige overfor deres lokale. Til afhøringslokaler. Dette ønske har de trukket tilbage.

Der blev også vendt tanker om hvem der egentlig har lov til at låne Krydset gratis til deres arrangementer. Når andre som har et lige så godt budskab/hjælp til beboerne herude bliver afvist.

6.Nyt fra festudvalget.

Der har været afholdt den årlige julefrokost. Hvilket var en kæmpe succes. Både gæster og arrangører havde haft en rigtig hyggelig dag. Med masser af godt samvær og mad i overflod.

Vores tanker for årets arrangementer i afd.18 blev vendt og vi fik fundet nogle midlertidige datoer. For henholdsvis sommerfesten og julefrokosten. Det bliver indtil videre lørdag d.22.august for sommerfesten og lørdag d.14.november for julefrokosten. Nærmere og mere præcis info kommer ud når vi kommer tættere på.

7.Nyt fra affaldsgruppen.

Affaldsgruppen mødes her d.19/2 hvor de bl.a. skal arbejde videre på projekt "Byttebiksen". Byttebiksen vil komme til at komme til at fungere på den måde at der bliver nogle faste Åbningsdage og tidsrum i løbet af måneden. I disse tidsrum vil beboerne herude kunne komme ned med det som er for godt til at blive smidt ud. Men har man ikke noget med, kan man ikke "bytte" sig til noget andet. Nærmere info om Byttebiksen, åbningsdato og tidsrum mm. kommer senere.

8.Festsalen.

Festsalen køre fortsat godt. Her d.17.februar er der formandsmøde. Hvor der bl.a. skal snakkes om punktet "Maling af festsalen" Den trænger til at blive frisket op med en klat maling. Der er blevet indhentet et tilbud. Der vil blive indhentet et andet tilbud så de har noget at sætte det op imod. Udgiften for maling af festsalen, vil blive delt ud over de 4 afdelinger herude.

9.Fældes gennemgang af regnskab fra regnskabsåret 2024/2025.

Regnskabet for 24/25 blev gennemgået i fældesskab. Og vi var enige om i bestyrelsen at underskrive regnskabet. Og efterfølgende godkende det.

10. Planlægning af menu til afdelingsmødet tirsdag d.28.April kl.17.

Planlægning af menu til afdelingsmødet i april blev stjernesud. Grundet indkøb af forplejning til mødet er tilmelding nødvendig. Beboerne er stadig velkomne til at deltage til selve mødet selvom de ikke vil spise med.

11.Foreslag verrørende evt. tilføjelser til rådighedskataloget.

Bestyrelsen blev enige om, at rådighedskataloget var fyldestgørende på nuværende tidspunkt. Der kommer nærmere info senere.

12.Forslag til afholdelse af håndtering af Esebos hjemmeside.(status).

Søren holder møde med Rikke tirsdag d.24.februar. Vedrørende håndteringen af Esebos hjemmeside. Og vi forsøger at finde en dato for afholdelsen af arrangementet. Det vil blive afholdt i Krydset.

13.Nyt fra projekt højbede/nyttehaver.

Vi har haft et møde med en havearkitekt. Hvor vi gennemgik vores skitser mm. Over hvordan vi godt kan tænke os at det grønne område imellem husene på Stengærde/Stengårdsvej kommer til at se ud. Turen sluttede af med en tur rundt på det aktuelle område så hun fysisk bedre kunne danne sig en ide om hvordan området ser ud. Der blev også luftet nogle ideer løst og fast. Disse blev de øvrige bestyrelsesmedlemmer sat ind i til dette møde. Og vendt for og imod.

14.EVT.

Der er på flere p-pladserne herude problemer at bilerne bliver parkeret på tværs af garagerne. Dette er til gene for flere beboer herude, da de ikke kan komme ind og ud af deres garager. Samt det er svært at komme til at parkere på de øvrige parkeringsbåse herude. Hvis man af en eller anden grund ikke kan kommunikere med chærføren af bilen. Har man mulighed for at tage billeder af selve bilen med tydelig nummerplade mm. Og efterfølgende tage kontakt til politiet. De kan komme ud og få fjernet den pågældende bil, så garagen atter er tilgængelig.

Helle og Søren gjorde opmærksom på at vi havde en beboer. Som havde været på kontoret om tirsdagen. Vedrørende parkering foran garagerne genneralt. Så garagelejerne ikke har fri adgang til deres garager.